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رییس موسسه فرهنگی اکو گفت: ظرفیت شهرستان خوی برای امورات

فرهنگی بیش از اندازه است.

به گزارش خبرنگار نشریه الکترونیکی نگاه از خوی دکتر افتخار حسین
عارف رییس موسسه فرهنگی اکو عصر امروز در طی نشستی که با حضور
فرماندار خوی، نماینده منتخب مردم خوی و چایپاره در دهمین دوره
مجلـس شـورای اسلامـی ، اعضـای تـولیت شمـس تـبریزی و مسـوولین در
فرمانداری خوی تشکیل شد طی سخنانی اظهار داشت: ظرفیت شهرستان خوی

برای امورات فرهنگی بیش از اندازه است.

در ابتدای این جلسه دکتر حسین سیوانی اصل حین خوش آمد گویی به
رییس موسسه فرهنگی اکو افزود: تولیت شمس تبریزی درصدد برقراری
ارتباط تنگاتنگ با سازمان اکو است و خوی شهری کهن و بدلیل وجود

اشخاص تاریخی مهمی جز پرآوازه ترین شهرهای جهان اسلام است .

وی افزود: عدم رشد و پیشرفت جهان اسلام نبود توسعه و رشد درون زا
و توجه به رشد برون شهرهاست و تمدن غرب با رسیدن به رشد اقتصادی

فاصله را عمیق کرده است و تلاش میکند که این رشد راکد بماند.

این مقام مسوول خاطر نشان کرد: ما چاره ایی مبتنی بر استفاده از
ظرفیت ها، سرمایه های داخلی و همکاری ملت های مسلمان بر محور

اشتراک و قانون مندی و مقتضیات روز نداریم.

فرماندار خوی با بیان اینکه توسعه ی که بدون توجه به سرمایه های
اجتماعی صورت گیرد محکوم به شکست قطعی است، افزود: اگر سرمایه
های فرهنگی را نادیده بگیریم آن توسعه محکوم به شکست است و ما
باید بطور جدی به مسایل فرهنگی توجه کرده و در سرمایه های
اجتماعی و فرهنگی هیچ کس حق ندارد به گروه و جناح خاصی کشیده

شود.

در  این جلسه  نماینده منتخب مردم خوی و چایپاره در دهمین دوره
مجلس شورای اسلامی نیز اظهار داشت: شهرستان خوی یکی از شهرستانهای
برجسته از لحاظ فرهنگی و سرمایههای انسانی در کشور است بنابراین
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همه باید به سرمایه های فرهنگی ارزش خاصی بدهیم.

دکتر سیدتقی کبیری در ادامه سخان خود در طی مطرح کردن درخواست
هایی از دکتر عارف درخواست ویژه خود را نیز اینچنین مطرح کرد:
بحث تولیت شمس را در شهرستان خوی توسط سازمان اکو ثبت جهانی کنند
و یکسری اقدامات جهت چاپ مقالات مربوط شمس تبریزی را در ژورنال

های خارجی و چاپ و تدوین کتابهای فرهنگی مساعدت کنند.

دکتر افتخار حسین عارف رییس موسسه فرهنگی اکو در ادامه این جلسه
بیان داشت: ایران یک کشور قدیمی و فرهنگی است و باید توجه بسیار

زیادی برای نشر این فرهنگ کنیم.

وی با اشاره به نقش رسانه ها در نشر فرهنگ خاطر نشان کرد: وظیفه
اهل رسانه ایجاد تعادل بین مذهب و فرهنگ است و بخاطر بعضی مسایل
بعد از پیروزی انقلاب اسلامی و دشمنی با کشورهای خارجی باغث شده
است که نکات مثبت و فرهنگی ایران در کل دنیا کمتر جلوه کند و ما
بسیار مشتاقیم تا کتاب و مقالاتی در زمینه شمس تبریزی چاپ و نشر
پیدا کند و همچنین مردم مایل هستند وقتی به مزار شمس مراجعه

میکنند مراکز کوچک فرهنگی را در اطراف آن ببیند.

دکتر حسین سیوانی اصل فرماندار خوی در پایان سخنان خود به احداث
بارگاه شمس تبریزی اشاره داشتند، افزود: با عنایت ویژه استاندار
آذربایجان غربی 50 درصد اعتبار این طرح توسط استانداری با تعیین
نماینده ویژه تخصیص مییابد و 50 درصد دیگر آن توسط فرمانداری و
شهرداری و شورای خوی تامین میشود و احداث این بارگاه امسال شروع

خواهد شد.


